
Zápis z porady vedení konané dne 3. 3. 2014 

Přítomni: Veselý, Šrubařová, Bartošek, Matyska, Dostál, Holub, Račanský, Křenek, Novotná 

Buršíková, Regner, Ledvinka, Kohoutková + bezpečnostní oddělení 

1. Prezentace bezpečnostního oddělení  

 Čeleda přenesl prezentaci za bezpečnostní oddělení 

o Diskuse o personálním zajištění nezbytném pro akademický charakter 

pracoviště 

o Diskuse o spolupráci oddělení s podporou a systémovou správou na ÚVT, 

proběhne schůzka Vykopala s Křenkem, prodiskutují konkrétní případy. 

Křenek podá na kolegiu 10. 3. zprávu o vývoji a řešení situace (odpovídá 

Křenek). 

o Analogicky se Vykopal sejde s Kohoutkovou, prodiskutují konkrétní problémy 

a nejasnosti spolupráce mezi bezpečnostním oddělením a DIS.  

o Obecně z diskuse vyplynula potřeba zlepšit spolupráci mezi divizemi, 

odděleními a skupinami, často chybí adekvátní reakce na problémy, 

komunikace není jasná, dochází k nedorozuměním. 

2. Bezpečnostní směrnice  

 Vykopal přednesl prezentaci o potřebě nového uchopení bezpečnostní směrnice na 

MU. 

 Z diskuse vyplynula potřeba dvou dokumentů – zastřešující déle platné směrnice 

definující terminologii, základní práva a povinnosti, a dále prováděcího předpisu, 

který upravuje provozní záležitosti a lze jej pružněji měnit podle aktuální potřeby.  

 Nad rámec již zaslaných připomínek divizní doplní konkrétní případy, které jsou ve 

stávající směrnici nevyhovující, které brání práci či naopak nejsou dostatečně 

specifikovány; veškeré připomínky sdělí Vykopalovi. (odpovídají divizní, termín 

10.3.) 

 Následně vznikne malá pracovní skupina, formuluje základní cíle – Vykopal navrhne 

Matyskovi kandidáty do této skupiny. (odpovídá Vykopal, termín 17.3.) 

 Křenek prodiskutuje s Rudou specifické bezpečnostní požadavky pro poštu. (kontrola 

10. 3.)  

 

3. Rozpočet  

 Kolegium prodiskutovalo rozpočet pro letošní rok, návrh je přijat bez připomínek.  

 

4. Plán veřejných zakázek  

 Velké zakázky (telefonní ústředny apod.) je třeba začít řešit rychle, předběžná 

oznámení lze vypsat hned. Šrubařová rozešle ještě jednou přehled velkých zakázek na 

letošní rok.  

 Návrh zřídit společný e-mailový alias pro obě pracovnice oddělení veřejných zakázek, 

Šrubařová zváží, prodiskutuje s Vojtěchovou a Pasnišinovou.  

 



5. Ostatní 

 Plán kontrol – Šrubařová rozešle návrh, divizní doplní o odborné kontroly na svých 

pracovištích (do 7. 3.) 

 Fotografování – Scala je v červenci příliš vytížena, bude se fotografovat na UKB.  

 Doplnění loga ÚVT na weby – doplněno na ISu a bydlení, v nejbližší době bude 

doplněno i v INETu, Holub zajistí doplnění na stránkách CSIRT MU.  

 Byla schválena finální podoba nového hlavičkového papíru ÚVT.  

 Výroční zpráva ÚVT – v současné podobě není vyhovující, kolegium prodiskutuje na 

příští schůzi 10. 3. možnosti úprav a nové podoby. (odpovídá Veselý) 

 Kolegium prodiskutuje 10. 3. letošní výjezdní zasedání. 

 Kolegium 17. 3. proběhne od 9:00 do 11:00 v klubu ÚVT.  

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


